

錦田公立蒙養學校通函 No : 041/2020

學生在家上網學習

敬啟者：

本校現向家長了解學生在家上網進行電子學習的情況。請家長填妥以下回條，並於2020年11月18日(星期三)或以前交回班主任。如有任何查詢，請致電2476 2414與班主任或黃霏嵐老師聯絡。

此致
貴家長



校長劉強謹啟

二零二零年十一月十六日

註：請於11月18日(星期三)或以前將回條交予班主任。

回條



(通函 No : 041/2020)

敬覆者:

(請在適當的方格內加上“✓”號，並於*圈出適用者)

- 本人子女的住所已接駁寬頻上網服務，不需要學校的相關額外支援。
- 本人的子女因居住於 *劏房／舊樓／偏遠地區，未能獲得合適的上網服務，需要學校的額外支援。本人已向以下的互聯網服務供應商查詢，確定住所未能接駁合適固網寬頻服務。曾查詢的互聯網服務供應商名稱如下：
- (1) _____
- (2) _____
- (3) _____

- 本人子女正受惠於以下計劃：
- 綜合社會保障援助計劃 (包括上網費津貼)
 - 學校書簿津貼計劃全額／半額津貼
 - 學校的減免學費計劃 (只適用於直資學校)
- 本人及子女沒有受惠於學校、政府或非政府機構的援助，惟現時家庭經濟能力有限。
- (請說明： _____)

本人謹此聲明所提供的資料準確無誤。

此覆

錦田公立蒙養學校校長

學生姓名：_____ () 班級：_____

家長/監護人姓名：_____

家長/監護人簽署：_____

日期：2020 年 11 月 日

註：請於 11 月 18 日(星期三)或以前將回條交予班主任。

Kam Tin Mung Yeung Public School

Notice (No : 041/2020)

16.11.2020

Online Learning of Students at Home

Dear Parents/Guardians,

To facilitate our school to understand from the parents about students' online situation for e-learning at home, please complete the following reply slip and return it to the class teacher on or before 18th November 2020 (Wednesday). If you have any enquiries, please call Ms. Wong Fei Lam at 2476 2414. Thank you for your attention.

Yours sincerely,



Mr. Lau Keung
Principal

* Please fill in the reply slip and return it to the class teacher on or before 18th November, 2020.
(Wednesday)

Reply Slip



Notice (No : 041/2020)

Dear Principal,

(Please put a “✓” in as appropriate and *circle as appropriate.)

- My child’s residence is connected to broadband Internet services and does not require related additional support from the school.
- My child is living in a/an * subdivided unit / old building / remote area and cannot acquire appropriate Internet services. Additional support from the school is thus needed. I have enquired the following Internet services providers and confirmed that my residence cannot be connected to appropriate fixed broadband services. The names of Internet services providers enquired are as follows:

(1) _____

(2) _____

(3) _____

- My child is benefiting from the following scheme(s):
- Comprehensive Social Security Assistance Scheme (including Internet access subsidies)
 - Full grant / half grant of the School Textbook Assistance Scheme
 - School’s fee remission Scheme (applicable to DSS schools only)
- My child and I are not benefiting from any assistance scheme(s) of the school, the Government or non-governmental organisation(s), but my family has limited economic means at present (Please specify: _____).

I hereby declare that the information provided is accurate.

Student’s name: _____ () Class: _____

Parent’s / Guardian’s name: _____

Parent’s / Guardian’s signature: _____

Contact Tel No.: _____

Date: 2020 (Y) 11 (M) _____ (D)

*Please fill in the reply slip and return it to the class teacher on or before 18th November, 2020. (Wednesday)